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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op 18 november 2019 

 

Afwezig: Matthijs Bonzet 

 

1. Opening en welkom: 

De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom, in het bijzonder 

Miriam Brunt die voor de participatieraad de PR en communicatie gaat beheren. We stellen 

ons kort aan elkaar voor. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We voegen toe bij punt 6: 

c. positie inclusiepanel – participatieraad, 

f. regionaal advies inkoop Wmo 2021 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

a. Verslag: 

 bij de inspiratiemiddag van 13 december valt Ad Blok af. Voorts keuren we het verslag 

goed; het kan op de website. 

b. Activiteitenkalender: 

- Brede welzijn: Fennie van den Broek doet verslag. Samen met Kees Bor en Jaap 

Plomp heeft er een gesprek plaatsgevonden met Roel Stofmeel en Liesbeth Sturing 

op het moment dat dit onderwerp nog in de oriënterende fase zit. We zien graag dat 

we meegenomen worden in het proces om later een gevraagd advies uit te kunnen 

brengen, maar voor de bijeenkomst van 25 november zijn we vooralsnog niet 

uitgenodigd. Jaap Plomp zal navraag doen bij Liesbeth Sturing. Chris van Tilborg 

benadrukt dat we hier moeten aansturen op een gevraagd advies. 

- Inclusiepanel: deze groep is vrijwel compleet. De voorbereiding voor het congres op 

30 januari is in volle gang. 

- Woongemak Putten: deze groep is weer bezig met de organisatie van haar 

tweejaarlijkse beurs, volgend jaar op 23 april. Omdat er amper aanvragen zijn, 

verlegt zij de focus naar de huistest en probeert zij ook jeugd en mensen met een 

beperking te bereiken. Fennie van den Broek houdt namens de participatieraad 

contact met Woongemak. 

- Luisterend oor van 18 november: Fennie van den Broek rapporteert twee 

gesprekken. Chris van Tilborg suggereert altijd folders van Stimenz (onafhankelijke 

inwonerondersteuner) bij de hand te hebben. 

- 20 november: beschermd wonen. Daar gaat Fons Kortrijk heen. 

- 26 november: commissievergadering. Daar staat de inclusie op de agenda. 

Aanwezigheid van leden van de participatieraad is zeer wenselijk. 
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- Kerstmarkt: wij gaan ons daar niet presenteren. Wij ondersteunen eventueel de 

kraam van het inclusiepanel. 

c. Postlijst: 

- Interview op Veluwe FM: Chris van Tilborg en Kees Bor aan het eind van het jaar over 

de wisseling van de wacht. 

- Miriam Brunt is officieel benoemd per 1 november 2019 

- Sybrecht van der Veen keert terug in de participatieraad. 

d. Verslag overleg DB- gemeente: 

- We kunnen agendapunten inleveren ter voorbereiding op het gesprek van 2 

december aanstaande, dat uitmondt in een overleg participatieraad – gemeente over 

cliëntparticipatie. 

 

 

4. Buurtzorg Jong: 

Chris van Tilborg verwelkomt Annemiek de Klein. Op 20 mei spraken we elkaar en dit gesprek 

kunnen we als een vervolg beschouwen. Zij schetst de gang van zaken. In de huidige 

ontwikkeling is het voor Buurtzorg Jong onmogelijk direct contact te maken met personen of 

instanties en daardoor wordt het succes van vroeg ingrijpen en het probleem niet laten 

escaleren tenietgedaan. Hulp die grenst aan preventie kent nu een barrière. De gemeente 

heeft twee jeugdconsulenten aangesteld; zij delegeren de problematiek naar Buurtzorg Jong 

via een beschikking met een tijdslimiet. 

Wij zien hierin een toename van de bureaucratie, een verhoging van de drempel voor wie 

hulp nodig heeft en afname van de efficiëntie. Redenen genoeg om te besluiten een 

ongevraagd advies op te stellen. 

Chris van Tilborg dankt Annemiek de Klein voor haar inbreng en doet haar uitgeleide. 

 

5. Praktische zaken: 

- Voortgang vacatures: we hebben er nog één. We moeten op zoek naar een nieuw lid 

die bij voorkeur de post “Participatiewet” gaat bemensen. We nemen de advertentie 

mee in een interview (Chris van Tilborg, Kees Bor) en een advertentie Luisterend Oor. 

Zo moeten we toch een hele bladzijde kunnen vullen. Jaap Plomp zal de tekst voor de 

advertentie opstellen. 

- Planning vergaderdata: we keuren het voorstel goed. In 2020 beginnen de 

vergaderingen om 20.00 uur. 

-  

6. Adviezen en dossiers: 

We hebben op drie adviezen een reactie ontvangen. Ze staan inmiddels op de website. 

De inclusieagenda kent een complicatie: mag het inclusiepanel zelfstandig aan B&W 

adviseren of moeten die adviezen via de participatieraad lopen? Anders gezegd: valt het 

inclusiepanel onder de participatieraad of kent het een eigen status? Gezien de exclusiviteit 

van dit panel kiezen wij , conform de inclusieagenda, voor een zelfstandige status. Het panel 

herbergt zoveel bijzondere expertise dat we dit niet moeten onderbrengen bij een breed 

adviesorgaan. Jaap Plomp zal Aldo Kivits namens de participatieraad een memo sturen. Met 

nadruk stellen we nog dat de participatieraad in het inclusiepanel een waarnemer kent, geen 

deelnemer. 

 

Visie brede toegang: 
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Wij tonen ons sceptisch en we maken ons zorgen over de uitwerking. Welk probleem denkt 

de gemeente hiermee op te lossen? In januari start een pilot. We gaan ervan uit dat te zijner 

tijd een evaluatie volgt. Wij zouden dan een gevraagd advies kunnen uitbrengen. Dat is 

toekomst. Met de huidige gegevens van het visiestuk en de problematiek rond Buurtzorg 

Jong vinden wij het noodzakelijk een ongevraagd advies uit te brengen. 

 

Regionaal advies inkoop Wmo 2021: 

Oldebroek zal het regionale advies opstellen. Alle adviesraden leveren munitie aan, nadat het 

adviesverzoek is binnengekomen. Het probleem is de tijd: het advies moet in december klaar 

zijn. Dat betekent voor de werkgroep Wmo tussentijds vergaderen en haar voorstellen via de 

mail communiceren met de overige leden van de participatieraad. 

 

7. Rondvraag: 

Edwin van Harten: wijst ons nog op de theatervoorstelling van 29 november 

Fennie van den Broek: heeft kennisgenomen van de aangepaste beleidsregels 

Maatschappelijke opvang (VNG- model) 

Miriam Brunt: vraagt wat er op korte termijn van haar verwacht wordt. Kees Bor en Jaap 

Plomp zullen binnenkort een gesprek met haar hebben. 

Fons Kortrijk: heeft Sybrecht van der Veen toegevoegd aan onze app-groep. 

 

8. Reflectie: 

We kijken terug op een goede, intensieve vergadering. 

 

9. Sluiting:  

Chris van Tilborg sluit de vergadering om 21.45 uur. 

 

Jaap Plomp 

 

 

 


